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KYN37B-40.5
铠装移开式金属封闭开关设备

技术资料

AC Metal-clad Withdrawable Switchgear

Technical Data





KYN37B-40.5型铠装移开式交流金属封闭开关设备（以下简称开关设备）是川开电气有限公

司自主开发和设计的40.5KV中压开关设备。它适用于三相交流50Hz电力系统，用法接受和分

配电能并对电路实行控制、保护及监测。

KYN37B-40.5开关设备具有各种防止误操作的功能，包括防止误分、误合断路器，防止带负

荷移动手车、防止接地开关闭合位置合断路器、防止带电合接地开关和防止误入带电隔室等功

能。

KYN37B-40.5开关设备首选配置我公司的ZN88、ZN85真空断路器，以及国内其它品牌断路器

或合资品牌相应的断路器等。开关设备二次回路配置先进可靠的控制保护元件；柜体选用优质

冷轧钢板及进口覆铝锌板经数控设备加工成型后，通过高强度螺栓、螺母和铆螺母链接而成；

母线采用热缩绝缘材料及环氧涂覆的绝缘手段，优化电极形状，柜体结构紧凑。KYN37B-

40.5型开关设备是技术先进、性能稳定、结构合理、使用方便、安全可靠的配电设备。

The KYN37B-40.5 type armoured shifting metal enclosed switchgear (hereinafter referred to as switchgear) is a 

40.5KV medium voltage switchgear developed and designed by Sichuan open Electric Co., Ltd. It is suitable for 

three phase AC 50Hz power system. It is used to accept and distribute electric energy and to control, protect 

and monitor the circuit.

KYN37B-40.5 switchgear has various functions to prevent misoperation, including preventing misoperation and 

misoperation of circuit breakers, preventing load carrying mobile cars, preventing closing switches of earthing 

switches, closing circuit breakers, preventing electrified ground switches and preventing misalignment of live 

compartments.

KYN37B-40.5 switching equipment is preferred to configure our company's ZN88, ZN85 vacuum circuit 

breakers, and other domestic brand circuit breakers or joint venture brand corresponding circuit breakers. The 

two switch circuit is equipped with advanced and reliable control and protection components; cabinet is made 

of high quality cold-rolled steel plate and imported aluminum zinc coated plate by processing and molding of 

CNC equipment, formed by high strength bolt, nut and rivet nut link; bus using insulation means 

pyrocondensational insulating materials and epoxy coated, optimization of electrode shape, compact structure 

of cabinet. Type KYN37B-40.5 switch equipment is a kind of distribution equipment with advanced technology, 

stable performance, reasonable structure, convenient use and safe and reliable.
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